

Title (en)
Device for ornamental articles.

Title (de)
Einrichtung für Dekorationsgegenstände.

Title (fr)
Dispositif pour articles décoratifs.

Publication
EP 0074635 A2 19830323 (DE)

Application
EP 82108357 A 19820910

Priority
CH 588481 A 19810911

Abstract (en)

The device especially for flowers, plants, bulb, tubers or the like essentially consists of at least one element (1) into which at least one container (3) can be inserted which has a hollow space for receiving the ornamental articles. Said element (1) has at least one indentation (2) which is symmetrically stepped, and into which the container (3) can be inserted. Individual steps (4, 5) of this indentation can be separated so that the element (1) contains an opening in its indentation (2), by means of which the container (3), which has projections (16) on its outside wall on the horizontal resting surfaces (4) of the indentation (12), can hang in the element (1). Depending on the diameter of the container (3), a varying number of steps (4, 5) can be separated from the element (1). <IMAGE>

Abstract (de)

Eine Einrichtung für Dekorationsgegenstände, insbesondere für Blumen, Pflanzen, Zwiebeln, Knollen oder dergleichen, besteht im wesentlichen aus mindestens einem Element (1), in das mindestens ein einen Hohlräum aufweisender, die Dekorationsgegenstände aufnehmender Behälter (3) einsetzbar ist. Dieses Element (1) besitzt mindestens eine Vertiefung (2), die symmetrisch abgestuft ist, und in die der Behälter (3) einsetzbar ist. Einzelne Stufen (4, 5) dieser Vertiefung lassen sich abtrennen, sodass das Element (1) in seiner Vertiefung (2) eine Öffnung enthält, durch die der Behälter (3) der an seiner Außenwand auf den horizontalen Auflageflächen (4) der Vertiefung (12) aufliegende Auskragungen (16) aufweist, in dem Element (1) hängen kann. Je nach Durchmesser des Behälters (3) werden verschiedene Stufen (4, 5) von dem Element (1) abgetrennt.

IPC 1-7
A47G 7/04

IPC 8 full level
A47G 7/04 (2006.01)

CPC (source: EP)
A47G 7/041 (2013.01)

Cited by
GB2328144A; GB2187092A; GB2187092B; GB2396101A; US5347751A; GB2239380A; GB2239380B

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI NL

DOCDB simple family (publication)
EP 0074635 A2 19830323; EP 0074635 A3 19831228

DOCDB simple family (application)
EP 82108357 A 19820910